
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 28. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 483

Kan ministeren redegøre for, hvorfor man i det daværende Miljø-og Fødevareministerium

ikke reagerede, men fortsatte med minimal kontrol af grisetransporter i perioden

2011-2018 på trods af, at antallet af griseeksporter steg meget kraftigt i perioden, og at

det både i 2011 og 2016 blev anbefalet fra henholdsvis Miljø- og Fødevareministeriets in-

terne kontrolenhed og fra Fødevarestyrelsen selv, at man skulle se på, om antallet af

kontroller skulle øges, jf. Rigsrevisionens beretning om kontrol med dyretransporter nr.

10/2019 (MOF alm. del – bilag 303), og vil ministeren oplyse, hvem i ministeriet der har

taget beslutning om, at kontrollen af grisetransporterne ikke skulle øges i denne periode?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2019-20
MOF Alm.del -  Spørgsmål 483

Offentligt


